



ALHOSN

Alhosn App

To help fight the COVID-19 pandemic and protect our community, the Ministry of Health and Prevention joined forces with local health authorities and launch Alhosn, a contact tracing app endorsed by the National Crisis & Emergency Management Authority. Alhosn allows us to accelerate the process of containing the spread of the COVID-19 virus, by speeding the contact tracing process

Kindly follow the official accounts for the latest Alhosn App news:



@AlhosnApp

تطبيق الحصن

لمحاربة ومكافحة انتشار فيروس كوفيد-19 وحماية مجتمعنا، أطلقت وزارة الصحة ووقاية المجتمع بالتعاون مع الجهات الصحية المحلية تطبيق الحصن المعتمد من الهيئة الوطنية لإدارة الطوارئ والأزمات والكوارث. سيتيح تطبيق الحصن تسريع احتواء انتشار الفيروس عبر زيادة فعالية وسرعة عملية تتبع المخالطين

يرجى متابعة الحسابات الرسمية التالية للاطلاع على آخر مستجدات تطبيق الحصن:



@AlhosnApp

What is Alhosn?

Alhosn is the official UAE app for contact tracing and health testing related to COVID-19. It provides you with access to test results and notifies you if you have been near confirmed cases of COVID-19. Using a health colour coding system, Alhosn will help identify and allow those free from COVID-19 to go to public spaces and workplaces. By using the app, you can help stop the spread of COVID-19 and keep your family, friends and colleagues safe

The App will help you to:

Protect yourself

Protect your loved ones

Protect your community

Let's fight this together. Download Alhosn today on the App Store or Google Play

ما هو الحصن؟

الحصن هو التطبيق الرسمي لنتائج فحوصات كوفيد-19 ومتابعة المخالطين في الإمارات. يوفر التطبيق لك الوصول السريع إلى نتائج الفحوصات، ويرسل لك إشعار تنبيه في حال كنت قد خالطت أحد الأشخاص الذي كانت نتيجة فحصهم إيجابية. يستخدم الحصن نظام الترميز بالألوان لتحديد الحالة الصحية للمستخدم، مما سيساعد في تحديد غير المصابين ويسمح لهم الوصول إلى الأماكن العامة وأماكن العمل. يساهم استخدام التطبيق في احتواء انتشار كوفيد-19 والحفاظ على سلامة عائلتك وأصدقائك وزملائك

عند استخدامك لتطبيق الحصن فإنك:

تحمي مجتمعك

تحمي أحببتك

تحمي نفسك

لنتحد ضد هذا الوباء. حمل التطبيق الآن من متاجر تطبيقات الأب ستور أو جوجل بلاي



حصن نفسك...
تحصن مجتمعك
Protecting yourself
protects your community

تعهد. حمل. Commit. Download.

